
 

 

 

 

• Sevinç, acı, korku, şaşırma ve heyecan gibi duyguları anlatan cümlelerin 

sonuna ünlem işareti konur. 

• Seslenme, hitap ve uyarı bildiren kelime ve cümlelerin sonuna gelir. Bu 

kelimeler; “ yaşasın, eyvah, vah vah, tüh, aman, hey, of ” gibi kelimelerdir.  

• Ünlem işareti cümlenin sonuna gelebileceği gibi, ünlem bildiren kelimeden 

sonra da gelebilir. Bu durumda ünlem işaretinden sonra yazıya büyük harfle 

başlanır. 

 

Örnek :  

Yaşasın, dayım bize geliyor! 

Yaşasın! Dayım bize geliyor. 

 

Yukarıdaki cümlede ünlem bildiren “Yaşasın” kelimesidir. Ünlem işareti ilk 

cümlede cümlenin sonuna gelmiştir.  

İkinci cümlede ise ünlem bildiren “Yaşasın” kelimesinden sonra ünlem işareti 

gelmiş ve sonra yazıya büyük harfle başlanmıştır.  

 

Örnekler; 

Eyvah, musluk açık kalmış! Eyvah! Musluk açık kalmış. 

 

Hey, arabaya dikkat et! 

Hey! Arabaya dikkat et. 

 

Aman, babam kaza yapmış! 

Aman! Babam kaza yapmış. 

 

Tüh, maçı yine kaybettik! 

Tüh! Maçı yine kaybettik. 

 

Zavallı kedicik, çok üşümüş! 

Zavallı kedicik! Çok üşümüş. 
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